
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 12/12/2023 

 

Του:  Βασίλειου Βιλιάρδου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

   

ΘΕΜΑ:  «Εγγυήσεις που έχουν παραχωρηθεί από το Δημόσιο στις ελληνικές 

τράπεζες» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Έχοντας υπόψη μας το τεράστιο εύρος κρατικής υποστήριξης αλλά και χρηματοδότησης που 
έχουν λάβει οι τράπεζες από το ελληνικό Δημόσιο, προκύπτουν εύλογα ερωτήματα για το ύψος 
των εγγυήσεων που έχουν λάβει οι εν λόγω, κατά την περίοδο από το έτος 2008 ως σήμερα 
και για το αν έχει προκύψει η ανάγκη να καταπέσουν κάποιες εξ’ αυτών, επιβαρύνοντας 
ανάλογα τα δημόσια ταμειακά αποθεματικά.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Πόσες εγγυήσεις του Δημοσίου έχουν δοθεί στις τράπεζες από το 2008 έως σήμερα,  

αναλυτικά; 
 

2. Έχουν εκπέσει κάποιες εκ των παραπάνω εγγυήσεων; Αν ναι, σε ποιες τράπεζες έχει συμβεί 

το τελευταίο, ποια περίσταση αφορούσε κάθε εγγύηση που εξέπεσε ξεχωριστά και σε ποιο 

ύψος ανέρχεται κάθε μια εκ των παραπάνω εκπεσόντων εγγυήσεων; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ 
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2265

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/12/2023




